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Til: bm@bm.dk; Karen Jespersen 
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Emne:  

Til Beskæftigelsesminister Claus Hjort Frederiksen 
Til Socialminister Karen Jespersen 

  

Kopi til Socialudvalget, Arbejdsmarkedsudvalget, Line Barfod, Anne Baastrup 

  

  

  

  

  

  

Blommenslyst, den 22. oktober 2007 

  

  

  

  

  

  

Vedr. opfølgningssamtaler i sygedagpenge-sager 
  

Hermed skal jeg venligst forespørge om, hvilke konsekvenser det har, når kommunerne ikke 
overholder 8. ugers opfølgningssamtale? 

  

Har borgeren ret til forlængelse af sygedagpenge i den anden ende (ud over de i loven 
beskrevne muligheder for forlængelse), når afklaring af eventuel arbejdsevne ikke kan ske 
indenfor den 52 uger (samt evt. 2x13 ugers forlængelse)? 

  

Det er absolut ikke 1. gang det sker i min sagsbehandling. Fakta er, at mine sygedagpenge 
blev genoptaget d. 12. juli 2007 på baggrund af nye oplysninger i sagen. Jeg har endnu ikke 
hørt fra min sagsbehandler, endsige været til møde. Der er nu gået 14 uger! 

  

Denne mail må gerne offentliggøres, ligesom jeg vil offentliggøre den inde på www.k10.dk 

  

Der kan eventuelt læses mere om min sagsbehandling på http://www.sitecenter.dk/radby/ 

  

  

Med venlig hilsen 

  

  

Lena Bæk Michelsen 
Korsebjergvej 6 
5491 Blommenslyst 

 

Arbejdsmarkedsudvalget 
AMU alm. del - Bilag 23 
Offentligt            


